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José Nies

Van: Peer-Jan Bemelmans

Verzonden: maandag 30 maart 2020 13:33

Aan: Carry van Rooij; Eric Peeters; Jordy Drieman; José Nies; Koen van Laarhoven prive; 

Paul Hertog; Peer-Jan Bemelmans; Roland van Kessel; Wim Aarts

CC: CR MT; CR College

Onderwerp: FW: lange termijn agenda

Hallo, 

 

In de vergadering van het presidium van 10 maart is een aantal vragen gesteld naar aanleiding van de 

LangeTermijnAgenda. 

Hieronder de reacties die ik heb ontvangen: 

 

 

3 Lange Termijn Agenda 

LangeTermijnAgenda is actueel. De onderwerpen uit programmabegroting zijn toegevoegd. 

 

Nr. 481: vervolgoverleg glasbakken 

K. van Laarhoven vraagt of dit gesprek in week 6 ook werkelijk heeft plaatsgevonden.  

J. van Aaken onderzoekt dit. 

Het gesprek met afvaardiging heeft begin februari plaats gevonden. De afspraak was dat er een brief aan de bewoners gezonden zou worden om half maart een bijeenkom

Deze bijeenkomst heeft in verband met het corona virus niet plaats gevonden. Zodra de gelegenheid er weer is, wordt dit weer in gang gezet

 

Nr. 478: streefbeeld afvalinzameling – communicatieplan 

J. Drieman is van mening dat het communicatieplan al veel te laat is en adviseert om de wijziging uit te stellen tot 1 januari 2021.

J. van Aaken onderzoekt de laatste stand van zaken. 

Er wordt aan het college een voorstel gedaan de invoering uit te stellen omdat communicatie met inwoners in deze tijd niet zi

het niet de tijd om veranderingen door te voeren die ook op een later tijdstip kunnen.  

 

 

Nr. 321: Privatisering gemeenschapshuizen 

Volgens E. Peeters klopt de informatie in het overzicht niet. 

P. Bemelmans onderzoekt dit en zorgt voor een correctie. 

 

Bij de laatste uitdraai van het mutatieoverzicht is dit niet goed gegaan bij de nrs 321 (locatie VVV/smokkelmuseum) en 356 (privatisering gemeenschapshuizen) en zijn deze door elkaar gehaald. In het

mutatieoverzicht wordt dit gecorrigeerd. 

 

R. van Kessel vraagt aan J. van Aaken het mutatieoverzicht te agenderen voor de vergadering van het college. 

 

E. Peeters vraagt naar een toezegging die gedaan is door wethouder Lemmen met betrekking tot het onderwerp eenzaamheid. Naar 

Bemelmans gaat na of een dergelijke toezegging is gedaan. 

Wethouder M. Lemmen laat weten dat dit inmiddels is afgehandeld door middel van een mededeling van 29 oktober 2019.

 

J. van Aaken meldt dat een motie over het woningbouwprogramma die tijdens de begrotingsbehandeling is aangenomen niet terug te vinden is in de LangeTermij

P. Bemelmans onderzoekt de reden hiervan. 

 

Ik heb dit nagekeken. Deze motie stond inderdaad niet in de LangeTermijnAgenda, wel in ibabs. Ik heb dit inmiddels gecorrigeerd. De motie staat nu ook in de LangeTermijnAgenda. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Peer-Jan Bemelmans | Griffier 

T 0495 431 134 

M 06-20689146 
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E p.bemelmans@cranendonck.nl 

 


